
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
 Sammanträdesdag: 2024-03-20 
 
 
 
 
 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Susann Evertsson (sekr.), Niclas Andersson, Magnus 

Skott, Claes Hassellund, Anders Höjer och Erica Maberg 
 
 
  
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 

 
2. Genomgång av föregående protokoll. 

 
3. Avstämning kommittéerna: 
 
 

• Cykelkommittén:  
Ansökan om medel för att finansiera en ny teknikyta med flexibla moduler för 
mountainbike är inskickad till Sparbankstiften i slutet av februari. Vi bör ha ett besked 
inom 4–6 veckor.  
  
Peter Jönsson och Niclas har tillsammans med markägare (för marken runt dammarna 
och knattebanan) sett över vilka träd och sly som var ok att ta ned. Arbetet genomfördes 
under arbetsdagen den 9/3.   
 
Vi har fått ok på att fortsätta nyttja marken men styrelsen ser helst att det skrivs ett avtal 
om någon mer större investering/permanent arbete ska göras på dessa ytor. Får vi till ett 
sådant avtal får kommittén grönt ljus för att söka medel för resten av summan på den 
offert som vi tidigare har fått in.  
 
Barn- och ungdomsträningen startar den 8/4. 
 
Landsvägsträning kommer att genomföras som vanligt på tisdagar 18:0 med samling på 
Sätraplan. Startdatum ej bestämt än.  
 
Sista Watt-passet på Corpus genomförs på fredag 22/3. Tommy tar kontakt med Beng-
Olof om en ev. fortsättning av dessa pass till hösten igen. 
 
Niclas tar kontakt med Fredrik Ask om att ta fram nya kartor över våra mtb-banor att 
sätta upp på anslagstavlan. Gärna med namn på banorna. 
 

• Stugkommitté:  
Byte av elcentral och elarbete i hallen är klart. Även renoveringen av hallen här klar. Inga 
nya jobb inplanerade i dagsläget. 
 
Ev. nya stora arbeten i och på stugan behöver finansieras med hjälp av sökta medel. 
Ansökan om anläggningsbidrag från kommunen ska sökas före den 15/8 och då ska 
offerter och planering vara inlämnade till kassören i god tid innan dess.  
 

• Skid- och löpningskommitté:  
Inget att rapportera. 
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• Ban- och spårkommitté: 
Arbetsdag genomförd 9/3. Bra uppslutning så mycket blev gjort runt dammarna och 
knattebanan.  
 
Skogsavverkning pågår i skogen kring Hallen och vårt milspår. En del av spåret är 
sönderkört och arbetet är inte klart än så vi avvaktar med att återställa.  
 
De två påkörda stolparna i början av el-ljusspåret ska återställas. Detta är ett 
försäkringsärende och Joakim Carlson har fått i uppdrag att ta fram en offert.  
 

• Kassör:  
Ekonomin är stabilt god. Claes kommer att låsa 200.000 kr på fastränta i ytterligare 3 
månader. 

  
• Klädansvarig:  

 
Vårens leverans av klubbkläder från Trimtex är på gång. Leverans under vecka 12-13. 
 
Susann och Tina Carlson Ingdahl har träffat Martin på Team Sportia för att höra vad de 
har för möjligheter att leverera klubbkläder. Han tog emot våra önskemål och tar det 
vidare med Craft som i så fall skulle vara en lämplig leverantör. Ett nytt möte kommer att 
ske tillsammans med Crafts säljare. 
 

 
4. Trastracet:  

Tommy har gått ut med en inbjudan för ett uppstartsmöte den 10/4 kl. 18:30. 
 

5. Styrelsen har fått frågan om att gå in och subventionera träningen som bedrivs i Ryahallen, Borås 
tillsammans med BCA. Styrelsen fattade beslut att detta ej är möjligt. Önskar man delta i dessa 
träningar får man själv stå för kostnaden.  

 
6. Styrelsen ska ta fram en ny valberedning då detta ej gjordes på årsmötet.  
 
7. Nästa möte: onsdag 15/5 kl.18:30 
 
    
 
Vid protokollet 
Susann Evertsson 


